

## Verslag Jaarvergadering Buiksloterdijk 4 september 2014

Aanwezig: 18 leden, waaronder de familie Broekzitter, Paul Reintjes, Leo van Gelder, Bart Lubbers, Guda Oly, Jan, Annet Visser, Jan Bijer (bestuurslid), Marieke Oomen, Alvaro Manzanares, Pieter Hettema (voorzitter), Jan Smit (secretaris en penningmeester), Jojada Verrips, Kees Alberts (bestuurslid), Bonney Alberts, Barbara van Straten, Jesse Bos, Mw.... (onbekend – presentielijst?), en Bart - gast van Pand 270/Café De Ruimte ivm Project 'Stadsboeren'

1. Opening 20.00 uur, gast Bart, van Pand 270. 18 aanwezigen van de dijk
2. Ingekomen stukken: Naar aanleiding van de prijsvraag van het Stadsdeel voor hergebruik van de DWV velden wordt de opmerking gemaakt dat kinderactiviteiten zich misschien slecht verhoudt met het feit dat bij het nieuwe eindstation van de Metro een locatie zit voor begeleid wonen.
3. De notulen van de Jaarvergadering 2013 worden ongewijzigd goedgekeurd
4. Voorafgaand aan bespreking van het Jaarverslag krijgt Bart het woord van Pand 270. Bart licht toe dat Pand 270 een initiatiefplek is voor startende ondernemers met verschillende activiteiten. Pand 270 wil vooral de functie van podium en café vervullen. Hij werd voor de vakantie benaderd door de 'Stadsboeren', om de mogelijkheid te bieden voor een stadstuin: open palletbakken met aarde, die omwonenden (en overigens ook het Café zelf) kunnen gebruiken om groenten en kruiden te verbouwen. Dit initiatief kan tegelijk een sociale impuls geven, en uitgangspunt zijn voor lezingen over biologisch boeren. Het stadsdeel heeft toestemming gegeven voor deze activiteit voor de duur van twee jaar. Vanuit de bewoners wordt aangegeven dat het merkwaardig is dat een sociaal initiatief als dit zo zonder overleg met bewoners gestart wordt. Inhoudelijk worden verschillende opmerkingen gemaakt. Marieke Oomen vindt het geen braakliggend veld: ook al is het niet bebouwd – dat betekent nog niet dat je er zomaar van alles kunt beginnen. Bart geeft aan dat het de bedoeling is dat bewoners er gebruik van maken. Paul Reinaarts zegt dat de grond er zwaar vervuild is door scheeps-antifouling, teer etc. - en daardoor ongebruikt gebleven is. Misschien dat er samengewerkt zou kunnen worden met de Buiktuin? Bonnie Alberts vraagt zich af of dit initiatief wel in een bewonersbehoefte voorziet: de meeste omwonenden hebben zelf een tuin. Bart Lubbers vraagt zich af of dit initiatief niet veel beter bij Eye en Overhoeks past - daar ligt veel grond braak. Leo van Gelder vindt het wel een prima initiatief op deze plek - anders is het toch maar een hondenpoepplek. Kees Alberts vindt het geen goed doordacht plan, en is tegen. Pieter Hettema vat samen dat uit de reacties verschillende opvattingen en ideeën naar voren komen waarmee de initiatiefnemers hun voordeel hadden kunnen doen. Nu ze eenmaal toestemming hebben van het stadsdeel is het misschien zaak om over een jaar eens te evalueren. In ieder geval weet Bart nu waar hij moet zijn, als hij nog eens een initiatief heeft, en daar de bewoners bij wil betrekken. Bart geeft aan dat het beheer van de bakken bij Pand 270 ligt, en dat als mensen er gebruik van willen maken, zij zich via hen kunnen aanmelden bij de Stadsboeren.
5. Het Jaarverslag wordt puntsgewijs doorgenomen:
  - Sportpark: namens de Bewonersvereniging zit Hans Bekker in het beheeroverleg, met als 'sparring partners' Caroline Buijsman en Marieke Oomen. Tot nu toe zijn er redelijke afspraken gemaakt over het gebruik met DVC Buiksloot, en houden ze zich daar keurig aan.

- In het bestemmingsplan is een locatie opgenomen voor een zorgcentrum. Misschien dat Jesse Bos namens de buurt mee kan denken over de invulling?
- De nieuwbouw van het Noorderparkbad schiet op. Overleg met omwonenden over overlast verloopt goed. Blijft jammer dat er geen 50 meter-bad meer komt: daardoor haken verschillende verenigingen af...
- Pand 270 is een gesubsidieerde activiteit. Daardoor kunnen ze lagere tarieven rekenen voor bv ijsjes. Sommige mensen vinden De Ruimte een leuk initiatief, andere spreken over valse concurrentie voor de ijssalon bij het Noorderpark/Meeuwenlaan.
- De Gemeente is bezig de pachtcontracten voor openbaar groen te herzien. In verband daarmee hebben alle huurders van de overtuintjes op de dijk te horen gekregen dat ze voorlopig geen huur hoeven betalen, tot er een nieuw beleid en nieuw contract komt. In dit verband wordt gewezen op enkele rotte bomen t/o de woning van de familie Bakker. De vraag is wie is verantwoordelijk. Pieter geeft aan dat de Gemeente zich hiervoor verantwoordelijk voelt, en dat het stadsdeel hiervoor een bomendeskundige in dienst heeft, die dit soort situaties beoordeelt, en vervolgens maatregelen laat nemen.
- Nadat ze aanvankelijk verwijderd waren, zijn de 2 parkeerplaatsen t/o Café Noord-Holland weer teruggeplaatst.
- Sinds maart 2014 is een groot deel van Noord beschermd stadsgezicht. De vraag is of we dan nog wel zonnepanelen mogen plaatsen. Jan Smit belooft dit punt uit te zoeken.
- Het is nu duidelijk dat er geluidsschermen (terug-)geplaatst worden langs de S116. Jan geeft aan dat het ontwerp voor de geluidsschermen aan onze kant te laag – omdat het stadsdeel de geluidsnorm verhoogd heeft. Jan en Guda hebben een bezwaarschrift ingediend. Paul Reinaarts doet de suggestie om hangende klimop langs de damwanden te laten groeien, zodat het geluid wat meer gedempt wordt. Kees Alberts vermoedt dat over de geluidsoverlast en de noodzakelijke maatregelen een strijd gaande is tussen de dienst Metro en het stadsdeel.
- Voor de aanleg van een nieuwe brug in het Noorderpark heeft het stadsdeel een kapvergunning aangevraagd voor 270 bomen: veel meer dan het aantal dat genoemd is bij de behandeling in de stadsdeelraad in december 2013. Guda geeft aan dat namens de Vrienden van het Noorderpark bezwaar gemaakt zal worden. Pieter Hetteema vraagt wie er met Peter Witte (stadsdeel) mee wil bij een schouwing die a.s.maandag wordt uitgevoerd? Het stadsdeel heeft aangegeven dat de aangevraagde kapvergunning ruim is, en dat er reeel overleg mogelijk is. Kees Alberts geeft aan dat hij erbij zal zijn.
- Jojada Verrips maakt de Damesbende een compliment voor hun berichtgeving in het blaadje Oost-West. Hij zou het fijn vinden als dit bij de hele dijk bezorgd kan worden. Misschien dat het ook een duidelijker plekje kan krijgen op de website?
- De feestcommissie is de laatste jaren steeds meer los komen te staan van de vereniging, en richt zich vooral op de uitvoering van activiteiten. Pieter Hetteema geeft aan dat het bestuur zal trachten een bestuurslid in de feestcommissie te krijgen (PS: Alvaro Manzanares vervult nu deze rol)
- Overige zaken: Jojada Verrips klaagt over stinkende riolering. Pieter Hetteema geeft aan dat een teefootje met het juiste nummer van Waternet wonderen kan doen: ze reageren snel.

6. Financieel Jaarverslag: vanwege het ontbreken van een overzicht op papier, wordt dit onderwerp doorgeschoven naar een volgende keer. Als er bijzondere zaken zijn, wordt dit per email doorgegeven.
7. Verslag kascommissie: uitgesteld
8. Verslag Feestcommissie: omdat er geen vertegenwoordiger van de Feestcommissie is, wordt dit punt niet behandeld.
9. Bestuurssamenstelling:
  - Er zijn twee nieuwe kandidaten voor het bestuurslidmaatschap: Alvaro Manzanares, nr 258 en Marieke Oomen nr 280. Nadat ze zich hebben voorgesteld worden ze zonder stemming –bij acclamatie – benoemd.
  - De voorzitter is in 2013 benoemd (is goed vastgelegd in notulen jaarvergadering 2013). Jan Smit, die tot nu toe de website bijhoudt en verslag doet, neemt het penningmeesterschap op zich. Ook hij wordt bij acclamatie geïnstalleerd.
10. Rondvraag
  - Jojada herinnert zich dat er in het verleden geklaagd werd over de overhaal, waardoor voor bewoners aan de westzijde de vaarverbinding met het Twiske belemmerd werd. Dit punt zal opnieuw worden aangesneden bij het stadsdeel.
  - Daarnaast wijst Jojada op het jaarlijkse overleg over het Nieuwjaarsvuur. Vanuit de buurt houden Jacob Oost en Kees Wijbrands dit in de gaten.
  - Paul Reinaarts vraagt of er, na de aanleg van de nieuwe beschoeiing langs het NH-iets gedaan gaat worden aan de aanliggers? De laatste jaren lagen er o.a Parijzenaars en Polen zonder domicilie op eilandje. Pieter vertelt dat in de Klankbordgroep Noorderpark gezegd is dat na de aanleg van de nieuwe brug hiervoor toch een oplossing moet komen in verband met de doorvaart.
  - Jan Smit vraagt wat er geworden is van de roeivereniging. Pieter antwoordt dat het initiatief van Peter Koger en anderen een stille dood is gestorven, o.m. door ambtelijke tegenwerking vanuit het stadsdeel. Dit initiatief kan verwijderd worden van de website.
  - Barbara van Straten vraagt om aandacht voor het onderhoud van bomen n.a.v. de storm die in 2013 gewoed heeft. Het bestuur overlegt hierover met het stadsdeel.
  - Bart Lubbers vraagt naar de plannen met de velden van DWV en de mogelijke bouw van woningen op Elzenhagen-zuid. Vanwege de recente vernieuwing van de atletiekbaan van ATOS wordt verwacht dat de bouw nog wel even op zich zal laten wachten.
11. Sluiting: de voorzitter sluit de vergadering om 21.35 uur.